



Protokoll styrelsemöte S21 2013–10–08

Närvaro:	Philip Holgersson	Ordförande
	Sofia Siljeholm	Propagandamästare tillika Sekreterare
	Fredrik Åkerberg	Källarmästare
	Jesper Lekland	Överphös, fr.o.m. §6
	Alexander Theofanous	Studierådsordförande
	Martin Gunnarsson	Programmästare
	Carl Nilsson Nyman	Cafémästare
	Alexander Magnusson	Sexmästare
	Per Ahlbom	Skattmästare
	Adam Wigren	Näringslivsansvarig, fr.o.m. §4
	Gabriel Persson	Generalsekreterare TLTH, fr.o.m. §8
	Björn Hansson	Kårordförande TLTH, fr.o.m. §4
	Josefin Karlsson	
	Erik Alstersjö	fr.o.m. §4
	Rasmus Olofzon	fr.o.m. §7, t.o.m. §8

- §1 OFMÖ Ordförande Philip Holgersson förklarade mötet öppnat klockan 12:05.
- §2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.
- §3 Adjungeringar Styrelsen **beslöt** att adjungera
- Josefin Karlsson
- §4 Föredragningslista Björn Hansson, Adam Wigren och Erik Alstersjö kom in i lokalen.
Mötet **beslöt** att adjungera Erik Alstersjö.
- Föredragningslistan godkändes med följande tillägg:
- §13.1 iDét som studielokal
 - §13.2 Städdag
 - §13.3 Middagar med andra
- §5 Föregående mötes protokoll Mötet **beslöt** att godkänna protokoll S13 2013, S18 2013, S19 2013 samt 20 2013.
- §6 Information från kåren Björn informerade att det är fullmäktigemöte i Helsingborg ikväll då de bland annat ska diskutera inköp av ny bil.
- Jepser Lekland kom in i lokalen.
- §7 Information från PLD && PLC Inget informerades från PLD && PLC.



Rasmus Olofzon kom in i lokalen.
Mötet **beslöt** att adjungerade Rasmus Olofzon.

§8 Beslutsuppföljning

Policydokument

Philip har mejlat DWWW med information om vad han vill ha gjort för att förvekliga sin vision.
Gabriel Persson kom in i lokalen.
Mötet **beslöt** att det ska rapporteras på S22.

Mästermärken

Sofia meddelade att Niklas tror sig vara klar med märkena i slutet av november.
Mötet **beslöt** att det ska rapporteras på S25.

Facebook

Philip och Jacob Gradén har komponerat ihop ett mejl om att man bör gilla sektionens Facebooksida. Det kommer skickas ut idag.
Mötet **beslöt** att det ska rapporteras på S24.

Trumset

Martin berättade att Rasmus har ett elektroniskt trumset som han säljer för 4000 SEK. Det passar sektionen då det inte är kasst men inte heller på en för avancerad nivå.

Per undrade om den klarar allt som krävs utav den av SåS.

Rasmus svarade att det gör den.

Josefin frågade hur lätt den är att montera.

Rasmus svarade att det tar en 5-10 minuter.

Alexander T. undrade hur gammalt det är.

Rasmus replikerade att han har haft det i 6 år. Dock funkar allt, det är inga glapp eller så.

Jesper frågade vad den kostade från början.



Rasmus svarade att den kostade 7000 SEK.

Martin inflikade att det just nu står i Borås så det kommer tillkomma fraktkostnad.

Per ansåg att den säljs av en sångarstridsförman så den bör nå upp till deras mått. Dessutom använder vi den nästan bara en gång per år så den räcker för våra behov.

Jesper frågade om det hade högtalare.

Rasmus replikerade att det inte hade det.

Alexander T. påpekade att 4000 SEK är rätt mycket för ett 6 år gammalt trumset och försökte pruta ner till priset till 3000 SEK.

Rasmus svarade 3500 SEK, exklusive frakt.

Mötet **beslöt** att köpa Rasmus trumset för 3500 SEK.

Philip ålade Martin att fixa hit trumsetet i tid till SåS.

Mötet **beslöt** att stryka punkten från beslutsuppföljningen.

Rasmus Olofzon lämnade lokalen.

Inköp av medicinväska

Fredrik meddelade att Johan har hittat två förslag. En som vi fixar ihop själva och en som är färdigmonterad.

Fredrik ansåg att vi bör köpa det färdiga kitet då det bland annat är billigare. Det kostar 300 SEK.

Mötet **beslöt** att köpa den färdiga medicinväskan.

Mötet **beslöt** att stryka punkten från beslutsuppföljningen.

Darttavla

Mötet **beslöt** att det ska rapporteras på S23. Beslutsuppföljningen ser nu ut som följande:

Ansvarig:	Beslut:	Beslutat:	Rapporteras:
Philip H.	Policydokument	S10 2009	S22 2013
Sofia S.	Mästerimärken	S06 2012	S25 2013
Sofia S. och Philip H.	Facebook	S03 2013	S24 2013
Fredrik Å.	Darttavla	S17 2013	S23 2013



- §9 Utskottsrapporter Martin meddelade att han skulle vilja ha paintballen den 26e oktober och frågade mötet om det är ett lämpligt datum.
- Alexander M. blev ledsen i ögat då sexet inte kommer kunna åka med det datumet.
- §10 Ekonomisk status Per meddelade att vi har okej med pengar.
Vidare visade han mötet mentorsprogrammets budgetförslag och förklarade att siffrorna är rimliga.
- §11 Val av funktionärer
- Cafémästeriet**
Funktionär inom Cafémästeriet Amelia Andersson (bas12aan)
Funktionär inom Cafémästeriet Sara Lindgren (dic13sli)
Funktionär inom Cafémästeriet Elise Eborn (ast13eeb)
- Källarmästeriet**
sudo Axel Mårtensson (dat12ama)
- Industrimästeriet**
Medlem i Projektgruppen för Tek- Thomas Strahl (dat11tst)
nikfokus
Medlem i Projektgruppen för Tek- Alexander Ekdahl (dat12sek)
nikfokus
Medlem i Projektgruppen för Tek- Filip Gummesson (dat11fgu)
nikfokus
- §12 Itsa Carl meddelade att han är trött på Itsa då den krånglar hela tiden.
- Fredrik inflikade att det troligen är mjukvaran och inte datorn det är problem med.
- Philip sade att Fredriks rootare får titta på det innan ytterligare åtgärder tas.
- Fredrik påpekade att det troligen inte blir av före Snickeboa.
- §13 Nya fanstänger Björn informerade att kåren förvarar alla sektioners fanstänger och att det finns två problem med de nuvarande fanstängerna. Det första problemet är att de inte går ner i samma förpackning som fanorna, vilket gör att sektioner glömmer sina fanstänger. Dessutom är de väldigt specifika för varje fana så man kan inte bara ta vilken fanstång som helst. Det andra problemet är att de är på väldigt olika höjd vilket gör att det ser ut som en berg-och-dal-bana när alla fanbrare står bredvid varandra. Kårens lösning på detta är att betala hälften av kostnaden för nya fanstänger, alltså 500 SEK.
- Philip ifrågasatte huruvida sektionen ska betala för något som kåren vill göra. Dock så är det en liten summa för oss och det är



bra sak att investera i.

Adam undrade vad som händer om någon sektion säger nej.

Björn svarade att om det händer så tas det hand om då.

Per tyckte det vore bra om alla gör likadant.

Mötet kom fram till att det stödjer kårens initiativ.

§13.1 iDét som studielokal Fredrik berättade att han har pratat med Cedervall och att från husets sida sett så är iDét ett uppehållsrum och inte en studielokal. Alltså får vi slänga ut folk innan 17 då studier inte behöver prioriteras.

Per påpekade att det bara är hur huset ser på det, sen kan vi välja att ha det annorlunda.

Fredrik ansåg att vi bör behandla iDét som en studielokal mellan 8 och 15.

Vidare åtog han sig att skriva en policy.

Mötet ansåg att Fredrik kan få skriva sin policy.

§13.2 Städdag Philip tyckte att styrelserummet behöver städas och rustas upp. Vidare ville han bestämma en dag då hela styrelsen hjälps åt med detta.

Per föreslog nästa tisdag kväll.

Alexander M. svarade att han inte kan då för han har kollegiemöte.

Philip yrkade på att styrelsen städar styrelserummet den 15e oktober klockan 17.

Mötet **beslöt** att godkänna Philips yrkande.

§13.3 Middagar med andra Fredrik föreslog att styrelsen bjuder inspektorsparet på middag samt att vi har en middag med M-styrelsen.

Mötet tyckte det lät bra så länge det inte hålls på helger.

§14 Övrigt

- Jesper undrade vem som står för inspektorsparets biljetter under nollning.
Per svarade att styrelsen tar det.

§15 Meddelanden

- Alexander T. meddelade att han har påbörjat en screenplay för styrlesfilmen. Vidare har han mejlat ut den till styrelsen och feedback uppskattas.



- Fredrik informerade att han tänkte ha Snickeboa 16e-17e november och bad därmed styrelsen att inte anordna andra aktiviteter då.

§16 OFM

Ordförande Philip Holgersson förklarade mötet avslutat klockan 12:56.

Mötessekreterare

Justeras

Sofia Siljeholm
Propagandamästare tillika sekreterare

Philip Holgersson
Ordförande



Ordförande

Varit på OK-möte, där bland annat sektionernas sektionmöten togs upp. Det diskuterades även om de nya fanstängerna kåren vill köpa in. Har anmält styrelsens lag till fotbollsturneringen i HGB den 2 nov.

Lund, dag som ovan

Philip Holgersson
Sektionsordförande

SRD

- Hållit i årets 3:e SRD-möte. Valt in två nya funktionärer, varav en från D13.
- Varit på UNA-möte.
- Hetsat folk att gå med i SRD.
- Ordbajsat något så rejält.
- Samt övrigt studierådande.

Lund, dag som ovan

Alexander Theofanous
SRD-ordförande

Propagandamästare, tillika Sekreterare

Fortsatt daglig verksamhet

Lund, dag som ovan

Sofia Siljeholm
Propagandamästare, tillika Sekreterare



Skattmästeriet

Vanliga arbete har tagit lite paus då jag jobbat med sektionens halvårsbokslut under denna veckan.

Lund, dag som ovan

Per Ahlbom
Skattmästare

Cafémästeriet

Caféet har sålt varor, blivit rädda för kommande brist på varor och är i skrivande stund färdig med att baka bullar inför kanelbullens dag den 4 okt =)

Lund, dag som ovan

Carl Nilsson Nyman
Cafémästare

Näringslivsutskottet

- Allt pågående går bra
- Kickoffen planeras vara i en scoutstuga och vi beräknar lägga ut en liten slant ur egen ficka. (Typ vad en vanlig helg kostar för den som äter mat.) Stugan som vi önskar boka kostar 800kr om vi inte får ner priset.

Lund, dag som ovan

Adam Wigren
Näringslivsansvarig



Källarmästeriet

- Hjälp Råsa Marschen
- Lagat två bord
- Gjort en massa awesome Källarmästarsaker

Lund, dag som ovan

Fredrik Åkerberg
Källarmästare

Programmästeriet

Fixat med skidresa, förkarneval, paintball och funktionärer.

Lund, dag som ovan

Martin Gunnarsson
Programmästare

Sexmästeriet

Inget att rapportera

Lund, dag som ovan

Alexander Magnusson
Sexmästare



Staben

Inget att rapportera inför mötet

Lund, dag som ovan

Jesper Lekland
Øverphøs